

# 會務報告 Announcements 03-03-2024

1. 本主日(3月3日)是聖餐主日。請弟兄姊妹們預備心，藉著守聖餐來記念主。

This Sunday (March 3) will be Communion Sunday. Please prepare your heart in remembrance of the Lord by observing the Communion.

2. 本週二(3月5日)晚上7點將有長執同工會，請長執同工預備參加。

There will be an Elder and Deacon Board meeting on Tuesday (March 5), at 7:00pm. Elders and deacons, please prepare to attend the meeting.



# 會務報告 Announcements 03-03-2024

3. 夏令節省日光時間從下星期日3月10日凌晨2點開始。請於下星期六3月9日臨睡前將時鐘撥快一小時。

Daylight Saving time will begin next Sunday, March 10, at 2 am. Please remember to set your clock 1 hour ahead before going to bed on Saturday, March 9.

4. 幸福小組6.0傳福音事工已經開始了。請全教會的弟兄姊妹們為此項福音事工禱告，並繼續邀請福音朋友們來參加。

Happiness Group Ministry 6.0 has started. Please join the prayer for the evangelism ministry, and continue to invite seekers to attend.



# 會務報告 Announcements 03-03-2024

5. 七階門徒培訓團隊為年輕人提供線上課程，重點是了解我們在當前文化中的身份。將於3月7日至5月16日(美東時間週四晚上8點至10點)以英語進行。您或您認識的年輕人可以在3月1日之前掃描二維碼註冊。

The 7-Stage Discipleship Team offers an online class for young adults focusing on understanding our identity in the current culture. It will be conducted in English from March 7 – May 16 (Thursday 8-10pm EST). You or young adults you know can register by scanning the QR code by March 1.



# 會務報告 Announcements 03-03-2024

7-STAGES DISCIPLESHIP

## IDENTITY SERIES ONLINE GROW GROUP



Small Group Leader:  
Angeline Wong

### Series Outline

#### Identity Confusion

- ✓ Symptoms of Insecurity
- ✓ Pandemic & Propoganda
- ✓ Awareness & Discernment
- ✓ Through the Ages and Stages
- ✓ Choices: What's Yours & Not

#### Identity Clarification

- ✓ Divinity: You are Not an Animal
- ✓ Destination: You Have a Goal
- ✓ Designation: You Have a Role
- ✓ Delight: How the Father Sees You

#### Identity Conclusion

- ✓ Decisions: Fleshly or Godly

### A Secure Identity in Our Current Cultural Climate

Why do we struggle so much with insecurity? Our culture today tells us that we are what we feel and that the goal in life is to be happy. This stems from the epidemic of emotionalism, entitlement and humanism, which has caused a widespread of identity crisis.

Join us on this series that will empower you with the confidence to anchor yourself in Christ, and articulate and live-out your true spiritual identity.

### Class Schedule

- Class Dates: March 7-May 16
  - Thursdays, 7-9 pm CST
- RSVP by March 1 via QR Code



Questions? Contact: [Angeline@7-Stages.org](mailto:Angeline@7-Stages.org)





# 會務報告 Announcements 03-03-2024

6. 教會每週日上午 9:00 分別在4號教室和22號教室有國語和粵語主日學，歡迎弟兄姊妹參加。

The church has Mandarin and Cantonese Sunday school classes every Sunday at 9:00am in classrooms #4 and #22 respectively. Brothers and sisters are welcome to attend.

7. 教會的禱告會是每週三晚上 8:00-9:00，在Zoom上進行。歡迎大家參加。

There is a church prayer meeting every Wednesday, 8:00-9:00pm, on Zoom. Everyone is welcome to join the prayer meeting.



# 會務報告 Announcements 03-03-2024

8. 本週 "2-1-1讀經計劃"：下主日的證道信息是："全副軍裝"；證道經文是：以弗所書6:14-20。背誦經文是馬太福音6:33 "你們要先求他的國和他的義，這些東西都要加給你們了。" 每日閱讀經文是申命記16-20章。歡迎大家參加每日的靈修聚會(週一到週五上午7:30-8:30)，或在教會的網站收聽聚會錄音。[點擊鏈接晨更靈修分享](#)

This week's 2-1-1 Bible Reading Plan: The message title of the coming Sunday is "Full Armor"; the Scriptures are Ephesians 6:14-20. Bible memory verse is Matthew 6:33 " But seek first his kingdom and his righteousness, and all these things will be given to you as well." Daily Bible reading: Deuteronomy 16-20. You are welcome to join the daily devotion (Monday to Friday 7:30-8:30am), or listen to the recording on the church website.

[Click here to Morning Devotion](#)

## 奉獻 Offerings:

1) 郵寄支票到 Mail Check To: Maryland Gospel Church, PO Box 4328,  
Rockville, MD 20849-4328;

或 or

2) 網上信用卡 Online Credit Card: [點擊鏈接奉獻 Click here to Offer](#)

指示 Instructions: [點擊鏈接奉獻指示 Click here to Offering Instructions](#)

### 截至2024年1月奉獻數字 Offerings as of January 2024

2024	收到奉獻 Offerings Received		預算奉獻 Budgeted Offerings		差額 Balance	
一月 January	\$ 11,250.00		\$ 20,842.00		\$ (9,592.00)	
二月 February						
三月 March						
第一季 Quarter-1		\$ 11,250.00		\$ 20,842.00		\$ (9,592.00)
總差額 Total Balance		\$ 11,250.00		\$ 20,842.00		\$ (9,592.00)



## **團契小組 Fellowship:**

[點擊鏈接中文網頁 Click here to Traditional Chinese Web Page](#)

[點擊鏈接英文網頁 Click here to English Web Page](#)

## **主日同工服事表 Sunday Service Team Schedule:**

[點擊鏈接同工服事表 Click here to Sunday Service Team Schedule](#)

## **實體崇拜聚會 In-person Sunday Worship Service:**

[點擊鏈接恢復實體主日崇拜聚會建議 Click here to Resuming In-person  
Worship Guideline](#)